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JAARVERSLAG 2022  
 

 

 

Samenstelling Stichting Dorpsraad Halsteren 

 

Op 1 januari 2022 waren er 14 personen lid van de Dorpsraad. 

In de loop van het jaar hebben zich 2 personen aangemeld als mogelijk lid van de DR. 

Na een kennismakingsperiode van 3 maanden besloten beide personen gen lid te worden 

van de Dorpsraad. 

 

Per 1 januari 2022 bestond het bestuur van de Dorpsraad Halsteren uit: 

 

Eugène van den Eijnden   voorzitter 

Peter Tange     secretaris 

Jan van den Eijnden    penningmeester 

Roger Brusselaars    lid 

Marissa Zegers    lid 

 

 

 

 

          

Leden:   Sjef Robben                        

   Cora Hoogcarspel 

   Ton Manni  

   Kees Rommens  

   Wout Huijgens                     

   Kees Kaijser          

  Wim Buijs    

Ben Kannekens 

Marc van Doorn 

   

 

Vergaderingen 

De Stichting Dorpsraad Halsteren vergaderde met haar leden in 2022 tien keer.  

Eénmaal heeft een besloten deel plaatsgevonden. 

 

Het verslag van de vergadering werd (nadat de leden goedkeuring hadden gegeven) on-

geveer een week na de vergadering openbaar gemaakt. 

 

 

 

 

       

 
E-mail   :      Dorpsraadhalsteren@gmail.com 
Website:      www.Dorpsraadhalsteren.nl 
 

mailto:dorpsraadhalsteren@gmail.com
http://www.dorpsraadhalsteren.nl/
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Het dagelijks Bestuur is in 2022 tien keer in vergadering bijeengekomen. 

 

Van alle vergaderingen zijn notulen gemaakt die telkens in de daaropvolgende vergade-

ring zijn goedgekeurd.  

 

In de jaarvergadering van donderdag 7 april 2022 is het door de secretaris opgestelde 

jaarverslag 2021 aan de leden aangeboden en goedgekeurd. 

Ook het financieel verslag, opgemaakt door de penningmeester, is aan de leden aangebo-

den. Aan de penningmeester werd decharge verleend inzake het financieel beheer van de 

Stichtingsgelden.  

 

Belangstelling van Politiek Partijen 

Er is in 2022 weinig belangstelling geweest vanuit de politiek. 

Lokaal Realisme geeft soms een tip n.a.v. de verspreide agenda van de ledenvergadering 

en een enkele keer is een lid van Samen 0164 en 50plus aanwezig geweest.  

Op 17 februari organiseerde de Dorpsraad een verkiezingsbijeenkomst. 

O.l.v. gespreksleider Ad van de Vrede bespraken ongeveer 150 aanwezigen een 6-tal 

stellingen die betrekking hadden op het wel en wee van Halsteren. 

Er waren vertegenwoordigers van 13 politieke partijen aanwezig om hun standpunten 

duidelijk te maken. 

 

 

Politie 

De wijkagent(en) krijgen altijd de agenda toegestuurd. 

In 2022 is vanuit d politie geen enkele belangstelling getoond voor het werk van de 

DorpsRaad. 

Er is even contact geweest n.a.v. van opmerkingen in de vergadering over het parkeerge-

drag in Halsteren, maar dat heeft niet echt tot oplossingen geleid. 

 

Belangstelling derden  

De vergaderingen van de ledenvergadering zijn openbaar. Bewoners maken dan meestal 

gebruik van hun recht om in te spreken over onderwerpen die hun specifieke belang-

stelling hebben.  

Via de wijkverbinder van de gemeente Bergen op Zoom houdt de DorpsRaad contact 

met het ambtenarenapparaat. De wijkverbinder bezoekt meestal de ledenvergadering of 

reageert op agendapunten. 

 

Via het vragenformulier op onze website zijn nog een aantal zaken door derden gemeld. 

 

• Herstel groen Groote Melanen 

• Conditie trottoirs in wijk de Beek en de Dorpsstraat 

• Mogelijke bouw appartementen Tholenseweg 

• Mogelijke bouw appartementen Ambachtslaan arbeidsmigranten 

• Snelheid verkeer op Steenbergseweg 

• Maaibeleid in buitengebied 

• Ontwikkelingen Auvergnepolder, m.n. plaatsbepaling verdeelstation en vervol-

gens de inrichting van het verdeelstation op het gekozen gebied. 

• Mogelijke vestiging Aldi supermarkt op terrein van Loft aan de Halsterseweg 
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De rol van de Dorpsraad in 2022 

 
De Dorpsraad heeft bij een groot aantal gebeurtenissen/onderwerpen in 2022 een rol ge-

speeld. Vermeldenswaard zijn:  

 

• Plan Vogelenzang 

Inbreng bij ontwikkeling en mede bewaken van het bouwproces 

 

• Auvergnepolder 

Er wordt nog steeds door overheden gesproken over het aanleggen van het zeer 

uitgebreide toeristische fietspad. De DR streeft ernaar om de route in Halsteren 

klaar te hebben voor februari 2023. Het is dan 70 jaar geleden dat de watersnood 

in ons dorp en ook elders grote schade aanrichtte en waarbij vele doden te betreu-

ren vielen. 

De Dorpsraad hecht er ook veel waarde aan dat alle kunstwerken en herinnerin-

gen tegen die tijd een flinke poets- dan wel opknapbeurt hebben gekregen. 

 

De bouw van het verdeelstation heeft in 2021 al veel discussie opgeleverd. Nu 

uiteindelijk is besloten waar het station gebouwd gaat worden, moet er nog be-

sloten worden hoe de technische installatie op het gekozen gebied geplaatst moet 

worden  en of het op een terp geplaatst moet worden of dat er een dijk om de in-

stallatie gebouwd moet worden. 

 De besluitvorming vanuit TenneT is niet vlot te noemen en afspraken met  

 betrokkenen worden vaak weer vooruitgeschoven.  

 

• Reconstructie Halsterseweg 

Het plan startte in januari 2022. Het eerste deel werd in augustus afgerond. 

Het tweede deel zal in de eerste helft van 2023 worden uitgevoerd. 

De DorpsRaad heeft alle tussentijdse bijeenkomsten bijgewoond. 

Er zijn geen grote problemen geweest. Sluiproutes, met name de Langstraat, wer-

den erg zwaar belast, ondanks het feit dat er voldoende borden werden geplaatst 

om verkeer om te leiden. 

 

• Appartementen aan Tholenseweg 

Bewoners van de achtergelegen straten geven aan bezwaar te hebben tegen de 

bouw van appartementen op het terrein van kringloopwinkel Goed voor Goed. 

De DorpsRaad heeft de groep een podium gegeven in de ledenvergadering en ze 

tips aangereikt hoe te handelen tegen deze ontwikkeling.  

 

• St. Elisabeth 

Gedurende het gehele jaar is er contact gezocht met TanteLouise. 

In de laatste week van 2022 kon TanteLouise mededelen dat de architect begin 

2023 zou beginnen met het schetsen van de eerste tekeningen. 

 

 

• Bouw appartementen arbeidsmigranten Ambachtsweg, 

Het Bestuur van de DRH wordt als eerste geïnformeerd over de mogelijke bouw 

van een appartementencomplex. 
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Aan de ontwikkelaars wordt duidelijk gemaakt dat er veel maar parkeerruimte 

gemaakt moet worden, omdat anders de omgeving veel (werk)auto’s moet ver-

werken. 

Later geven ook omwonenden aan niet gelukkig te zijn met zo’n groot wooncom-

plex op een terrein dat eigenlijk bestemd is voor lichte industrie. (wonen/wer-

ken). 

Er zijn verder geen activiteiten meer geweest die betrekking hebben voor het ver-

der ontwikkelen van dit plan. 

 

• Zweedsestraat 

De werkgroep (Heemkundekring en Dorpsraad) praat nog steeds met Stadlander 

en de gemeente over de toekomst van de Zweeds woningen. 

 

• Hart van Halsteren 

De DorpsRaad is vanaf het prille begin betrokken geweest bij het tot stand ko-

men van het plan renovatie “Hart van Halsteren”. Hierbij zijn ook bewoners en 

ander belangstellenden betrokken door Stadlander. 

In december 2022 zijn de definitieve plannen bekend gemaakt en deze zijn door 

alle betrokkenen positief ontvangen. 

De DorpsRaad zal tijdens de uitvoering van het project mee blijven denken met 

Uitvoerder, aannemer en bewoners. 

 

• Asfaltcentrale en Biomassacentrale 

De asfaltcentrale staat in het industriegebied Theodorushaven. 

De vervuiling is erg groot. De wijkcommissies Tuinwijk en Noordgeest zijn al 

lange bezig om de gemeente Bergen op Zoom en de provincie Noord-Brabant te 

overtuigen van een noodzakelijk ingrijpen. De Dorpsraad heeft begin 2022 beslo-

ten zich bij hun acties aan te sluiten. Inmiddels is de asfaltcentrale voorzien van 

filters. Er moet nog gemeten worden om te bepalen of de uitstoot veel en veel 

minder is geworden. 

Bij andere asfaltcentrales waar in eerder stadium filters zijn geplaatst, zijn de re-

sultaten hoopgevend. 

 

De biocentrale zou gebouwd moeten worden op het terrein van Sabic. 

Sabic geeft aan een vergunning te hebben, maar tot op heden is er nog geen daad-

werkelijke actie door het bedrijf genomen om over te gaan tot bouw van de cen-

trale. 

De Dorpsraad is tegen: in den lande is al vastgesteld dat biocentrales schadelijke 

stoffen uitstoten en zijn er al een aantal gesloten. 

Daarnaast meent de Dorpsraad dat het aanvoeren van brandstoffen over zulke 

grote afstanden moet plaatsvinden dat hier nooit sprake kan zijn van een even-

wichtige CO2 voetafdruk. 

 

 

 

Communicatie, publiciteit en overleg 
 

Over bovenstaande en andere actuele onderwerpen zijn in 2022 geen gesprekken ge-

voerd met het college i.v.m. de verkiezingen. 

Wel is het college met het Bestuur op “route” geweest langs een aantal punten in Halste-

ren die de nodige aandacht vroegen. 

Voor 2023 is weer een gesprek met een of twee wethouders gepland. 

 



 5 

Er is overleg/contact geweest met ontwikkelaars van appartementen arbeidsmigranten 

Ambachtsweg, ontwikkelaars bouw appartementen Tholenseweg, ontwikkelaars bouw 

appartementen Dorpsstraat (naast Quist), gemeente n.a.v. vernieuwing afvalcontainers 

en voortgang verkoop woningen Zweedsestraat, Stadlander n.a.v. renovatie “Hart van 

Halsteren”, KWS  i.v.m. renovatie Halsterseweg, samenwerking met wijkcommissies 

Tuinwijk en Noordgeest in kader van bestrijden giftige uitstoot asfaltcentrale. 

 

Verder is de DorpsRaad betrokken bij het tot stand komen van de herdenking 70 jaar 

Watersnood 

 

 

 

Zowel BNdeStem als de Halsterse krant citeren regelmatig bij monde van onze voorzit-

ter uitspraken en meningen van de Dorpsraad. 

Beide kranten wonen altijd de ledenvergaderingen bij om op de hoogte te blijven van 

wat er speelt in Halsteren en schrijven daarover ook in hun berichtgeving.  

 
Halsteren, april 2023  

Peter Tange, 

Secr. DRH 


